



Insulated Pan

保溫盒

- Used for saving, transporting and supplying cold or hot food which storage in standard or small size food pan.
- Thicker polyurethane foam insulation can help to maintain the safe food temperature for hours without any power or heat can.
- Vent cover equalizes pressure.
- Top loading carriers interlock and stack to ease transporting and maximize storage space.
- Pans are easy to remove by using finger notches.
- Easy to clean.
- Material:PE、PU.
- Colour:Grey.
- 用于保存、運輸和供應以標準或小規格食品盤裝的冷熱食品。
- 加厚聚酯泡沫絕緣層維持安全食品溫度數小時，無需使用電源或熱罐。
- 透氣蓋可用于平衡內部壓力。
- 保溫盒之間能互鎖和疊放，便于運輸并使存儲空間最大化。
- 食品盤能通過手指槽方便取出。
- 產品便于清潔。
- 材料:聚乙烯(PE)、聚氨酯(PU)。
- 顏色：棕灰色。

Insulation Effect 保溫效果



ITEM NO 型號	JW-INF100H	JW-INF150H	JW-INF200H
Name 名稱	Insulated Pan 小號保溫盒	Insulated Pan 中號保溫盒	Insulated Pan 大號保溫盒
COMPARTMENT CAPACITY 儲倉容量	1個GN1/1-100mm份數盤 2個GN1/2-100mm份數盤	1個GN1/1-150mm份數盤 2個GN1/2-150mm份數盤	1個GN1/1-200mm份數盤 2個GN1/2-200mm份數盤
OUTER SIZE: (L × W × H) 外部尺寸:(長 × 寬 × 高)	630 × 440 × 210mm	630 × 440 × 260mm	630 × 440 × 305mm
ACCOMPANY WITH CARTS 配合推車	JW-FOC	JW-FOC	JW-FOC

Sliding Ice Caddy

儲冰車

注：本畫冊所有圖片及尺寸僅供參考，請以實物為準。
This booklet and dimensions are for reference only.

- Whenever in indoor or out doors,in heat or humidity, this caddy keep ice cold and hold ice cold for several days!
- The PE material body and thick foam insulation provide durability and long lasting ice storage.
- The unique sliding lid help reduce the risk of cross contamination.
- Recessed well and drain shelf keep ice and water separating, extending storage times.
- Recessed handle on front is for convenient moving or lifting.
- Only installation,no assembly.
- Material:PE、PU.
- Colour:Grey.
- 室內、室外、炎熱、潮濕，這種造型別致的儲冰車使冰塊不易融化。
- 聚乙稀車體和加厚泡沫保溫層結構，提供長久的冰塊存儲能力。
- 獨特的拉蓋設計有助于減少交叉污染的風險。
- 積水槽和排水架能夠使冰塊與水分分離，延長保存時間。
- 前端提供的凹陷式把手便于移動和搬運。
- 產品需安裝。
- 材料:聚乙烯(PE)、聚氨酯(PU)。
- 顏色：棕灰色。



ITEM NO/型號:	JW-SLI
Name/名稱:	Sliding Ice Caddy/儲冰車
CAPACITY/容量:	110L
Outer Size: L × W × H/外部尺寸: 長 × 寬 × 高:	58.5 × 80 × 74.5cm
weight capacity(Ice) 裝載容量(冰)	57kg